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^ s'està convertint en un 
problema seriós en aquest any, 
tenim una regidoria de política 
industrial que no ha 
desenvolupat cap projecte pensat 
ami) el desenvolupament indus-
trial de la ciutat, la participació 
ciutadana continua sobre 
paràmetres no adequats i crec 
que hi ha hagut forts errors amb 
el tema dels assessors i que la 
solució presa finalment ha sigut 
un insult a la intel·ligència 
política. 
Nosaltres hem fet propostes al 
conjunt de l'acció de govern del 
PSC-CIU, encara que aquests 
han intentat dir permanentment 
que no tenim propostes, 
segurament el que h falta a 
l'Entesa és que la ciutadania 
conegui millor tot allò que hem 
proposat per millorar la nostra 
ciutat. 

Hi ha bona relació amb els 
seus actuals socis de l'Entesa? 
Com es troba la seva relació 
política amb ERC? Hi han hagut 
fortes discrepàncies? 
La relació fins ara en el Grup 
Municipal de l'Entesa ha sigut 
bona. Cal tenir en compte que 
som forces diferents i per tant 
plurals, i és per això que tot i les 
discrepàncies que hàgim tingut 
sempre hem buscat el consens 
per süperar-les, potser el Pla 
General va ser un moment on les 
discrepàncies eren més grans, 
perquè ICV ho veia d'altre 
manera, però vam buscar 
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Qui critica a ICV dient que l'únic objectiu 
és ser complementaris dels socialistes 
està enganyant a la ciutadania 

formes per solucionar-lo sense 
que ningú perdés els seus punts 
de vista. 
La relació a partir d'ara amb 
ERC tindrà que ser diferent, però 
espero que es mantingui el 
respecte mutu, ja que en aquests 
dos anys hem treballat plegats i 
malgrat ells s'han marxat de 
l'Entesa, crec que els ponts no 
s'han de trencar. 

Com afronta la nova etapa de 
l'Entesa ara amb només 5 
regidors i sabent que no 
tornarà, segurament, a ser 
coalició per a les eleccions del 
2007? 
En l'assemblea de l'Entesa del 
mes de setembre totes les 
branques de la Coalició vam 
acordar continuar conjuntament 
fins al 2007, que era el 
compromís amb tota la gent que 
ens va donar la seva confiança . 
Desprès de que ERC hagi 
marxat, l'Entesa ha de seguir 
treballant amb els 
compromisos que vam adquirir a 
les eleccions del 2003 amb la 

ciutadania. 
Tenim un programa electoral ple 
de propostes i per tant el Grup 
Municipal ha de treballar amb 
il·lusió, perquè el nostre objectiu 
és miUorar les condicions de vida 
dels moUetans i moUetanes i 
deixant de banda les actituds 
personalistes. 

El motiu de que el regidor, el 
Sr. Marco Gómez, no assisteixi 
als plens i tampoc renunciï al 
càrrec de regidor és perquè a 
la llista de les eleccions del 
2003, el proper és del seu 
partit? 
En primer lloc dir, que no es 
veritat que la propera persona 
que tingués que entrar a 
l'Ajuntament fos d'ICV. En 
segon lloc, en sap molt greu la 
forma com alguns mitjans estan 
tractant el tema del company 
Marco, perquè sinó ha assistit 
últimament als plens de 
l'Ajuntament no és una qüestió 
de discrepàncies polítiques, sinó 

'per motius de caire personal i 
crec que per això s'hauria de 
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